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Liste over embedsmenn i perioden 2023-2025: 
Storrepresentant 
Arvid Einebakken 
 
Eks Overmestere: 
Arnfin Evjen, Svein Terje Hermansen, Knut Borgen, Erling Nordsjø, 
Bjørn-Eirik Kirkeberg, Roar Mathiesen, Thomas Haug, Arvid Einebakken, 
Simen Levinsky og Inge Frid. 
 
Valgte embedsmenn 2023-2025: 
Overmester ........................................................... Benny Simensen Rasmussen 
Undermester ......................................................... Wilhelm Sissener 
Sekretær ................................................................ Jørgen Mogens Frost 
Skattmester ........................................................... Svein Erling Heggelund 
Ceremonimester .................................................... Arne Olsen 
Kapellan.................................................................. Stig Erling Brodal 
 
Utnevnte embedsmenn 2023-2025: 
Inspektør ............................................................... Per von Wowern Rundfors 
Indre Vakt .............................................................. Petter A H Sissener 
Ytre Vakt ................................................................ Oddbjørn Rød 
Musikkansvarlig ..................................................... Thilo Kox 
Arkivar ................................................................... Thomas Teichmann 
Herold .................................................................... Henrik Norland 
OM Høyre assistent ............................................... Hans Eskel Bache 
OM Venstre assistent ............................................ Jan Fredrik Kvern 
UM Høyre assistent ............................................... (Uavklart) 
UM Venstre assistent ............................................ Rolf Melteig 
CM Høyre assistent ............................................... Thomas Haug 
CM Venstre assistent ............................................ Mikkel Sissener Frid 

 

TW-Nytt redaksjonen 
ønsker alle Brødrene og deres familier  

en riktig god sommer!   
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Leder TW-Nytt 
 

 

Det går mot lysere tider, og det 
er godt å kjenne at solen varmer 
igjen etter en (altfor) lang vinter. 
Og, Bror Redaktør samler 
inspirasjon til sommerens utgave 
av TW-Nytt. 
 

Mye blir nytt og uvant for Logene 
til høsten. Men, heldigvis vil èn 
fast hendelse fortsette akkurat 
som før….  
 

TW-Nytt vil trygt og trivelig følge oss på veien fremover. Redaksjonen 
ønsker å gi Brødrene et oppdatert og variert Logeblad. Vi skal ivareta vår 
historie, tanker fra Embedsmennene, belyse aktuelle temaer og gi 
informasjon om Logens liv og levnet.  
 
Nytt er at vi inviterer Brødrene til å sende inn leserbrev til bladet. I et 
leserbrev velger man selv tema, og alt du tror kan være av interesse for 
medlemmene i Logen vår er meget velkomment i redaksjonen. Så, Gode 
Bror, ta pennen fatt og skriv i vei.   
 
På et møte med temaet «Frimodige Ytringer» la redaktøren frem noen 
spørsmål om TW-Nytt fremover. Ett av dem gikk på om bladet burde utgis 
kun i elektronisk form. Trykking og porto koster en del for Logen. Svaret var 
tindrende klart på at papirutgaven fortsetter videre i tillegg til elektronisk 
utgave på hjemmesiden vår. Vi når nok kanskje enda flere av våre Brødre 
når bladet fysisk kommer i postkassen. Alle tidligere utgivelser finner du på 
hjemmesiden vår. 
 
Sommerutgaven tar også med en samlet oversikt over Embedsmenn og 
nevnder for den nye valgperioden 2023 - 2025. 
Fokus er nå oppdatert med alle nye opplysninger. 
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Et kommende nummer av TW-Nytt vil i tillegg bli utformet spesielt med 
vekt på generell informasjon om oss til potensielle søkere. Dette kommer i 
tillegg til en kortere variant som vår Storrepresentant nå arbeider med.  
 
Kort sagt, det skjer et positivt arbeid med TW-Nytt. Vi må bare huske på at 
bladet ikke lager seg selv. Redaksjonen er avhengig av innspill fra Brødrene.  
 
God lesing og god sommer til dere alle.        
 
Varm hilsen fra Bror Redaktør Simen. 
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Overmesters spalte 
 
 
 

 

Gode Brødre! 
 

Det er med en viss ydmykhet jeg for første 
gang skriver innlegg i TW-Nytt som 
overmester. Jeg er takknemlig for at dere 
har valgt meg som overmester for den 
neste periode, og det er med iver, men 
også med en viss frykt jeg starter min 
embedsperiode. Det er mye å sette seg inn 
i, men man må vel krabbe før man kan gå 

som man sier      jeg er glad for at jeg har 
et godt embedskollegie som kan bistå med 
arbeidet fremover! 

 
Ikke nok med at vi har hatt installasjon allerede før sommeren, men på 
toppen av dette står vi foran noen år hvor vi skal finne oss til rette på nytt 
sted og samarbeide med andre loger enda mer enn vi har vært vant til. Jeg 
er sikker på at dere alle vil være åpne for dette og at dere ser frem til den 
neste embedsperioden. 
 
Som ny overmester følger det naturligvis et ansvar, ikke bare for logen men 
for at dere alle ser frem til å komme til møtene og bidra på den måten dere 
selv ser kan bidra til trivsel og gode ettermøter. Jeg skal naturligvis gjøre 
mitt ytterste for dette sammen med det nye embedskollegiet. 
 
Det skal ikke legges skjul på at vi etter Covid har slitt med deltakere på våre 
møter, men også at det har vært et visst frafall. Vår viktigste oppgave i tiden 
fremover er å få nye brødre inn i vår Loge. Det er dette som gir oss ny 
energi, å kunne gå gjennom gradene med dem og oppleve at de vokser som 
logebrødre. Jeg har ikke fasiten, men med den bagasje jeg har med fra mitt 
yrkesliv, har jeg allerede noen ideer for hvordan vi kan appellere mer til den 
yngre generasjonen og få brødre inn som kan drifte denne videre i 
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fremtiden. Vi trenger å modernisere oss når det kommer til rekruttering – 
oppgaven er ikke lett, men jeg er sikker på vi kan få suksess om vi alle møter 

oppgaven med et åpent sinn      

 
Vi trenger også å utfordre oss selv litt som loge – da det ikke har vært så 
mange gradspasseringer av egne brødre så er det ikke ofte vi bruker alle 
våre tegn og passord. Selv stod undertegnede på et møte og ble bedt om 
passord og husket ikke dette. Her må vi bruke våre ritualer i salen og sikre 
at alle brødrene unge som de mer garvede faktisk husker disse så se ikke 

bort fra det vil komme et spørsmål i møtene     

 
Vår loges inventar er i skrivende stund pakket sammen og vi skal gjennom 
en flytteprosess og ser frem til å avholde nye møter i nye rammer for en 
stund. Det er nå mer viktig enn noensinne at du kjære bror tar deg en tur til 
møte. Vi går en utfordrende tid i møte, noen tenker at det vil bli mye 
endring, men våre rammer er de samme – dog i lag med brødre fra andre 
loger i økt frekvens. Men jeg selv ser dette som en positiv utfordring, da vi 
vil kunne dele ideer med hverandre og bidra positivt til den videre drift for 
hver enkelt loge. Hvem føler ikke at det kommer mer energi i salen når det 
er flere brødre i salen? 
 
Jeg håper dere alle får en riktig god sommer og at dere gleder dere til 
høstens møter – programmet er klart og byr på masse gode møter 
fremover. 
 
Skulle det være noe som ligger deg på hjertet, er du naturligvis velkommen 
til å ta kontakt med meg på telefon eller e-post – eller ta tak i meg i logen så 
kan vi ta en prat. 
 
 
Med Broderlig hilsen i V K & S 
Benny Rasmussen 
Overmester 
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Undermesters spalte 
 
 

                                                                    

God Sommer 
 
Hei Alle sammen.  
 
Tenkte å først ta en kjapp introduksjon til 
mat-bestillingene våre.  
 
Som sikkert mange har fått med seg 
sender vi både e-post og Spond-meldinger 
i ganske god tid før hvert møte. Det 
kanskje ikke alle har fått med seg er 
hvorfor, så her kommer det en kjapp info.  

 
Onsdagen i uken før neste logemøte må vi sende inn matbestilling. I vårt 
tilfelle er dette 6 dager før neste logemøte. (I ordinære uker). I uker med 
mye fri må vi være enda tidligere ute. Dette er en del av kjøkkenets 
retningslinjer. Det skjer fordi de etter reglene må tømme kjøkkenet for all 
mat hver fredag, da det skal være helt tomt for mat på kjøkkenet før ny mat 
bestilles inn. Nye varer leveres på mandager. I tillegg til dette så har vi kun 
en justering på 5 «varer» opp eller ned. 5 varmretter er nokså mye, men 5 
smørbrød er ingenting.  
 
Så, i sammenheng med å få ned matsvinn, og samtidig å ha riktig mengde 
mat til alle sånn at vi ikke har unødvendige utlegg («tap»), så er det viktig at 
vi gjør dette så nøyaktig som mulig.  
 
Enkelte onsdager er det så få som 4 påmeldte brødre på Spond. Om det da 
bestilles mat kun til disse 4, og det så kommer 18 brødre, så sier det seg 
selv at det blir mange skuffede og sultne gjester ved taffelet. Jeg tar alltid 
høyde for at noen ikke melder seg på, men fra 4 til 18 så hjelper det ikke at 
jeg har tatt høyde for litt flere.  
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Derfor dette «maset» om hvem som kommer på møtene våre. Dette er ikke 
noe vi har funnet på selv, men regler vi er pålagt å følge. Hvordan dette blir 
på nytt sted vites ikke ennå, men det sies at mat-bestillinger osv. skal være 
nokså likt som det er i dag. Så da trenger vi å få på plass et system som 
fungerer for oss alle.  
 
Sånn, dette var TW-Nytt sitt matnyttige informasjonsskriv fra UM.  
 

Jeg ønsker dere alle en Riktig god sommer.  
 
Det kommer loge-øl invitasjoner utover sommeren, litt usikker på hvordan 
dette skal inviteres til, men blir nok en kombinasjon av Spond og e-post.       
(Er litt i tenkeboksen).  
 
Jeg vil også takke det avtroppende embedskollegiet for en meget 
innholdsrik periode. Samtidig ønsker jeg det nye Kollegiet masse lykke til. 
  
Håper å se alle våre 45 brødre om mulig til nye møter i våre nye lokaler i 
Ruseløkkveien 14 til høsten.  
 
PS: Det er venneaften 26. september. Bruk sommeren til å se om dere kan 
få med dere noen som er interesserte i oss. Selv den du ikke tror kommer til 
å «gjøre» seg i logen kan bli den mest ivrige. Ta med venner, barn og 
barnebarn så blir vi flere og kan fylle møtene med enda flere nye impulser.  
 
Mbh 
Wilhelm Sissener 
Undermester 
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Sekretærs spalte 

 

Forandring i sikte. 

Til høsten begynner Thomas Wildey logen 
sammen med de andre logene i Oslo Sentrum, 
et nytt liv. Vi må i en periode flytte til en 
foreløpig adresse mens de kjente lokalitetene 
gjennomgår en fornyelse. Stabiliteten i de 
fysiske rammene blir for en stund borte. Nye 
rammer for virksomheten må til. Vaner må 
endres. Nå blir det bruk for fleksibilitet, sterkt 
sammenhold og nytt samarbeid mellom 
logene. Er vi klare for det? 

 Vi kan frykte at den uroen som mange av oss i forskjellig grad vil føle, kan 
føre til at møteprosenten falder. Det ville være trist. Men vi kan også 
forestille oss, at det motsatte skjedde. Hva er det som er satt i spill?  

Kanskje det dreier seg om evnen til å håndtere forandring. Om vi er rustet 
til å takle og utnytte forandringen og finne gleden ved nye muligheter. Det 
beste vern mot usikkerhet ved forandring, er styrken i identiteten, sier 
Carsten Jensen i sin bok: «Jeg har set verden begynde.» 

Og identitet er knyttet til hvordan du tror om deg selv. Og den er knyttet til 
hva du tror er viktig i livet ditt. Nettopp her har logen sitt fortrinn i et 
fellesskap som bygger på vennskap – kjærlighet og sannhet. Her ligger 
vernet mot usikkerhet ved forandring. Hvis vi tror på dette fellesskapet, vil 
vi også overvinne en usikkerhet ved den forandringen vi står over for og 
utnytte mulighetene som også finns.  

Vel møtt i forandringens tegn!  

MBH Jørgen Mogens Frost.                                                                         
Sekretær 
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Herolden informerer 
 

 
 Gode brødre!  
 
Nytt Embedskollegie er installert. Vi ønsker de 
nye embetsmennene lykke til i sine embeder, 
og retter en stor takk til de embetsmenn som 
trekker seg tilbake eller går over i andre 
embeter.  
 
Vi har dessverre blitt en liten loge, men i disse 

miljø-tider er vil vel tilhengere av gjenbruk      
 
Jeg er frem til oppgaven som logens 
nyutnevnte Herold.  

 
Informasjon til brødrene om hva som skjer, og skal skje fremover, er viktig. 
Samtidig er det vel så viktig å finne en god balanse slik at brødrene ikke 
opplever å bli bombardert med informasjon.  
 
Vi vil fortsatt bruke Spond for påmelding til møtene. Bror UM redegjør for 
viktigheten av påmelding i dette nummeret.  
 
Det er gledelig å se at fremmøteprosenten har steget det siste halve året, og 
det nye kollegiet ønsker at du møter så ofte du kan.  
Nå ser vi frem mot en (forhåpentligvis) varm og god sommer. Det har vært en 
utfordrende periode for vår loge, og vi trenger å få ladet batteriene slik at vi er 
klare igjen når logen åpner til høsten. Og neste gang vi møtes, møtes vi i nye 
(midlertidige) lokaler. Mer informasjon om dette kommer.  
 
Ønsker alle brødrene en riktig god sommer! 
 
Med broderlig hilsen 
Henrik Norland 
Herold   
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Ord fra Fung. Eks OM 
 

 

 I år avsluttet vi vårterminen med en 
Embedsinstallasjon på det siste møtet den 23. 
mai, slik alt er klart til høstens oppstart i nye 
lokaler. Alt er godt planlagt med flytting og nye 
rutiner for møtene våre de to årene vi skal 
være utenfor stamhuset vårt. Det blir nok både 
litt spennende og utfordrende for oss, men 
dette klarer vi fint sammen. 
 
Nye valgte og utnevnte Embedsmenn er nå på 
plass i sine nye poster, og jeg har igjen blitt 
Fungerende Eks OM. Det betyr et litt nytt fokus  

etter perioden som OM. Viktigst for meg blir å 
jobbe med de tre klassiske tema: Rekruttering, oppmøte og å bidra til gode 
møter på tirsdagskveldene våre. 
 
 Jeg er en lite dugelig Fung. Eks OM dersom jeg ikke stadig minner om 
betydningen av at vi får rekruttert inn nye medlemmer. Vi er i dag en liten 
Loge med få Brødre å dele oppgavene på. Vi må bli flere om vi skal overleve og 
drive videre på en god måte. Derfor oppfordrer jeg Brødrene om å kikke litt 
rundt seg å se om noen du kjenner vil like seg hos oss. Ta dem med på en 
Venneaften, eller vi kan finne andre måter å informere på. Jeg står til 
disposisjon for deg hele tiden. 
 
Like viktig er det at Brødrene møter så ofte de kan. Det er alltid godt å se hver 
enkelt Bror på møtene, og nettopp DU er viktigst for oss. Gode møter med 
variert og utviklende innhold er viktig for å bedre både oppmøte og inspirere 
til rekruttering. Embedskollegiet har hovedansvaret her, og innsatsen deres 
bør belønnes med et størst mulig oppmøte av gode og engasjerte Brødre. 
Nemlig nettopp DEG.    
 
Riktig God Sommer ønskes til dere og familiene. 
 
MBH Fung. Eks OM Simen Levinsky.  
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Etisk Post ved Br Kapellan 
 
 
 

Gode brødre. 
 
Nylig ble Charles III kronet til konge av Storbritannia og flere land i 
“Samveldet av nasjoner” (Commonwealth). Noen av dere så kanskje på TV 
hele eller deler av denne storslåtte seremonien, fra Westminster Abbey i 
London. Ikke siden moren, Elizabeth IIs kroning i 1953 har det vært oppvist 
slik kongelig pomp og prakt som bare britene kan, tradisjonstro som de er. 
Svulstig og pompøst vil noen kanskje mene. Men seremonien var historisk 
og fulgte en flere hundreårig tradisjon, full av ritualer og symbolikk.  
 
Langt mindre pompøs og uten sammenligning for øvrig har også vi i Odd 
Fellow Ordenen våre høytidelige og verdige seremonier og ritualer. Ved 
innvielser, gradspasseringer, minneloger, festloger etc.  
 
Også i Odd Fellow brukes seremoniene på en målbevisst, systematisk og 
tradisjonell måte. Hensikten er å skulle forstå meningen bak det som gjøres 
seremonielt. Ritualene skal utfylle teksten som blir lest, ord og ånd i skjønn 
forening.  
 
Logesalen er et symbol i seg selv. Ritualene er utformet slik at de ikke 
nødvendigvis forstås fullt ut med en gang, men setter i gang en 
modningsprosess over tid. Tekstene er sammensatte og varierer fra 
dagligdags prosa, til høyprosa og til poesi i sterk bunden form.  
Målet er at logebrødrene skal forstå seremoniens innhold og hensikt - og få 
respekt for det. 
 
Ritualene våre er ment å skulle fremheve og bevisstgjøre brødrene om våre 
gode humanistiske og etiske verdier: Som broderlig vennskap, 
nestekjærlighet og sannhetssøken.  
“Alt hva dere vil at andre skal gjøre mot dere, skal også dere gjøre mot 
dem.”  
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I Store norske leksikon står det om ritualer, blant annet: “Ordet ‘ritual’ er 
latinsk og betyr ‘bruk.’  
Ritual er en handling som gjentas bevisst og etter et bestemt mønster fra 
gang til gang. Ritualer kan også bestå av en serie formelle handlinger i en 
fast rekkefølge. De foregår oftest i en sosial sammenheng. Et eksempel på 
et kort og enkelt ritual er å hilse på hverandre med et håndtrykk, ofte 
kombinert med en kort språkhandling som hilsen, eller å si navnet sitt.” 
 
“Religiøse ritualer skiller seg fra annen rituell adferd ved at de bygger på en 
virkelighetsforståelse som inkluderer det guddommelige. Alle kjente 
religioner har utviklet ritualer for å dyrke fellesskapet og styrke den 
enkeltes tro.” 
 
I Norge har vi i kirkelig sammenheng ritualer ved dåp, konfirmasjon, bryllup 
og begravelse. Altså ved forskjellige milepæler i livet. I det sekulære rom 
har en også ritualer f.eks. knyttet til navnedag, borgerlig konfirmasjon og - 
vielse, samt begravelse i f.eks. regi av Humanetisk forbund.  
 
Gode brødre, jeg tror vi trenger faste ritualer i våre liv. De gir struktur og 
kan fungere som bindeledd mellom generasjoner, mellom fortid og nåtid og 
vise vei mot fremtiden.  
 
Dette var en kort belæring om seremoniers og ritualers betydning for vår 
orden, loge og den enkelte bror.  
 
Inntil vi ses igjen til høstens møter med seremonier og ritualer og hyggelige 
ettermøter, ønskes alle en riktig god og fin sommer! 
 
 
Med broderlig hilsen i Vennskap, Kjærlighet og Sannhet. 
 
Stig-Erling Brodal, 
Kapellan 
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Storrepresentanten beretter 
 
 

Mesternes Mester 

 

I vår orden finnes det mange embeter, 
som tituleres med ordet mester.  
 
I Japan finnes det en historie om en 
gammel Kyudo-mester. (Bueskytter) Han 
ble en gang, utfordret av en yngre 
bueskytter. Men takket høflig nei, da vår 
mester var blitt en voksen mann, på 
godt over 60 år. 
 
Men, i Japan fantes det på denne tiden 
en æres-Codex, som man vanskelig 
kunne si nei til. 

 
Vår mester, ble utfordret flere ganger og måtte til slutt godta utfordringen. 
Men, da på egne vilkår. 
 
Da dagen kom for å finne ut hvem som var den egentlige mester, tok vår 
gamle mester den yngre utfordreren, med opp på et høyt fjell. Helt ute på 
kanten av stupet, stakk det ut en liten klippe, som man kunne stå på. Men, 
det var lang ned til avgrunnen. 
  
Vår gamle mester gikk ut på kanten av stupet, og 
satte en pil i målet. Den yngre bueskytteren trakk 
seg da fra konkurransen, da han ikke klarte å finne 
godt nok «fotfeste».  
 
Den gamle mesteren forklarte da til den yngre, at et 
godt og sikkert fotfeste, kan finnes i sinnet som kunnskap og visdom. Og 
uten frykt for døden. Vår mester var da fortsatt, mesterens mester. 
  
MBH Arvid Einebakken. Storrepresentant. 
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Embedskollegiet 2023 - 2025 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Første rekke fra venstre: Storrepresentant Arvid Einebakken, Overmester Benny Simensen 
Rasmussen, Undermester Wilhelm Sissener, Fungerende Eks OM Simen Levinsky. 

Andre rekke fra venstre: Sekretær Jørgen Mogens Frost, Skattmester Svein Erling Heggelund, 
Kapellan Stig Erling Brodal. Ceremonimester Arne Olsen ikke til stede. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

                             Embedskollegiet sammen med Storembedsmennene. 
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Fra Logens historie 
 
 

 
 
Slik var det i 70 årene ! 
 
Fra redaktøren fikk jeg en anmodning å skrive litt om tidligere tider i vår 
loge. Jeg har derfor funnet noen «godbiter» som de fleste trolig vil dra på 
smilebåndet av: 
 
 
«Onsdag 16/6-76   - Sommermøte Lillehaugen i Asker 
 
Vel 50 personer kom til en meget hyggelig sammenkomst, ledet av eks.OM 
Arne Gjerberg. Det var en fantastisk varm og solfylt sommerkveld i 
omgivelser vi alle drømmer om. Tenk å våkne opp om morgenen og se 
utover grønne enger og en blank fjord med gjenspeil av åser og hus, og der 
seilbåter og gamle dampbåter sklir forbi. Ja, vel å merke, å våkne opp i en 
himmelseng i den gamle residensen til Nini Roll Anker. Det gjør godt å 
komme vekk fra det daglige og drømme litt. Vi lekte litt med boccia, dart og 
ringspill mens vi innimellom spaserte rundt i det vakre grønt-anlegg eller 
kikket litt omkring inne i hovedbygningen. 
 
Smørbrød, øl, kaffe m.m. ble fortært under høy stemning og bror 
overmester takket Kreditkassen gjennom kveldens vert, for at vi fikk lov til å 
benytte bankens kursted og håpet vi fikk gjenta det hele ved en annen 
anledning.   
 
Bror N. Larsen underholdt ved flygelet og   bror E. Beenfeldt viste sine 
eminente kunnskaper som steppe-danser og bror P. Helland (Erling 
Nordsjøs svigerfar) vartet opp med fin sang.   
 
Ja, dere kan angre som ikke var der!       
 
KB 
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JULEMØTE MED DAMER 
 
«Tradisjonelt julemøte med damer 5.desember. Etter en givende festloge 
med ekstra violinspill av Åge Valin og sang av egen bror Per Helland, ble en 
liten aperitiff inntatt i lobbyen før vi gikk til bords.  
 
Bordet var nydelig dekket med et hav av nelliker og lys. 
 
OM åpnet med skål for H.M.Kong Olav V og Kongesangen ble sunget. 
Kalvestek med tilbehør, rødvin og karamellpudding til dessert var alt av 
beste sort. 
 
Taler for damene, herrene og for maten ble mesterlig utført og det hele ble 
ledet av privatnemdas formann. 
 
Dempet bakgrunnsmusikk og en spesiell velkomstsang var med på å få 
stemningen i taket. 
 
Til kaffen ble vi underholdt av 
konsertmester i Filharmonisk Selskap, 
Åge Valin, akkompagnert av bror Odd 
Wettre.  Valin viste seg også å være en 
god og morsom buktaler.Til dansen 
spilte «gamle kjente», ved pianoet 
Andresen , også  på elektronisk 
trekkspill.  Og dansen den stoppet ikke 
før vi ga oss – og da var et nytt 
julemøte gått inn i historien av 
vellykkede sådanne» 
 
KB 
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Valgte og utnevnte nevnder 
 

  

Odd Fellow loge nr. 22 Thomas Wildey Nevnder og komiteer 2023 – 2025.  
 
 

 Nummer   Navn   Loge   Verv   Fra dato   Til dato    
  

Finansnevnd  
  

 1508   Evjen, Arnfin   22   Leder   23.05.2023   30.09.2025    
 7541   Nordsjø, Erling Olav   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 9824   Mathiesen, Roar   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 10862   Bjerkland, Kjell Arne   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
  

Nevnd for anskaffelser  
  

 15079   Norland, Henrik   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 16853   Frid, Inge Halfdan   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 20995   Heggelund, Svein Erling   22   Leder   23.05.2023   30.09.2025    
 19140   Olsen, Arne   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 

 Nevnd for gradspill  
  

 1508   Evjen, Arnfin   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 13560   Haug, Thomas   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 19140   Olsen, Arne   22   Leder   23.05.2023   30.09.2025    
 

 Nevnd for representasjon i AS Stortingsgaten 28  
  

 7541   Nordsjø, Erling Olav   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 23108   Rasmussen, Benny 

Simensen  
 22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    

 21584   Sissener, Wilhelm   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
  

Nevnd for styrkelse og ekspansjon  
  

 1501   Borgen, Knut   22   Vara  23.05.2023   30.09.2025    
 9058   Levinsky, Simen   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 13560   Haug, Thomas   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 16025   Einebakken, Arvid   22   Leder   23.05.2023   30.09.2025    
 16853   Frid, Inge Halfdan   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 21584   Sissener, Wilhelm   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 17922   Bache, Carl Henrik (Calle)   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
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 Nominasjonsnevnd  
 1501   Borgen, Knut   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 1520   Hermansen, Svein Terje   22   Vara  23.05.2023   30.09.2025    
 9058   Levinsky, Simen   22   Leder   23.05.2023   30.09.2025    
 13560   Haug, Thomas   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 16853   Frid, Inge Halfdan   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 21301   Bache, Hans Eskel   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    

 

Omsorgsnevnden    

 1501   Borgen, Knut   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 7541   Nordsjø, Erling Olav   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 13560   Haug, Thomas   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 15079   Norland, Henrik   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 21299   Frid, Mikkel Sissener   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 21584   Sissener, Wilhelm   22   Leder   23.05.2023   30.09.2025    
 

 Privatnevnden  
  

 20995   Heggelund, Svein Erling   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 21300   Sissener, Petter Andreas 

Helsøe  
 22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    

 21584   Sissener, Wilhelm   22   Leder   23.05.2023   30.09.2025    
 19140   Olsen, Arne   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 23497   Brodal, Stig-Erling   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 25591   Frost, Jørgen Mogens   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 

 Redaksjonskomite TW Nytt  
  

 9058   Levinsky, Simen   22   Leder   23.05.2023   30.09.2025    
 17922   Bache, Carl Henrik (Calle)   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 19140   Olsen, Arne   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 23496   Kox, Thilo   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
  

Revisjonsnevnd  
  

 15079   Norland, Henrik   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 17922   Bache, Carl Henrik (Calle)   22   Leder   23.05.2023   30.09.2025    
 23107   Melteig, Rolf   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 

 Samarbeidsutvalget  
  

 21584   Sissener, Wilhelm   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 23108   Rasmussen, Benny 

Simensen  
 22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
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 Sosialnevnden    

 8072   Kvern, Jan-Fredrik   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    
 21584   Sissener, Wilhelm   22   Leder   23.05.2023   30.09.2025    
 23108   Rasmussen, Benny   

Simensen  
 22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025    

 23496  
 

 Kox, Thilo   22   Medlem   23.05.2023   30.09.2025  
 

  

 
 

Oversikt over valgte Embedsmenn i Embedskollegiet og de øvrige utnevnte 
Embedsmenn er fast gjengitt på side 2 i TW-Nytt. 
 
 
 
 
 
 
                                                                                     
                                             
  

Hjelp – vi flytter 
 

Siste Logemøte er gjennomført i Stortingsgaten 28 og Logen er på flyttefot.  
 
Onsdag 24. mai 2023 gikk Embedskollegiet flittig i gang med å pakke ned 
våre eiendeler. Det er utrolig hva som hoper seg opp i et bygg som har vært 
i kontinuerlig bruk siden midten av 1930-tallet. Og, at det fantes «glemte» 
skap på så mange bortgjemte plasser i bygget er det ikke mange som viste.   
 
Drakter og embedskapper er tidligere pakket i store garderobeesker og 
klargjort for transport. Nå står skap og montere for tur. 
 
Det er et imponerende stort logistikk-puslespill som er i gang. Vi får håpe at 
esker og kasser dukker opp på rett sted slik at vi finner igjen utstyret vårt 
når vi starter opp i Ruseløkkveien til høsten. 
 
Vi benytter anledningen til å takke alle Brødre som deltok i pakkingen. 
Her er et lite knippe bilder. Red. Simen. 
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Bror Thilo Kox er vårt nyeste medlem 
i Leir 12 Akershus. 
 
Br. Thilo ble syk på selve dagen da 
Leir 12 Akershus hadde opptak av nye 
Patriarker. Der er det kun opptak en 
gang i året, og derved måtte vi ty til 
en kjapp reserveløsning. Vi kontaktet 
Leir 28 Oslofjord i Horten, og de 
ønsket ham velkommen til opptak 
hos dem onsdag 3. mai 2023 kl 19.00. 
Thilo ble ledsaget av Storrepresentant   
Arvid Einebakken og Fung. Eks OM 
Inge Frid. Vi gratulerer hjerteligst. 
Redaktør Simen. 
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Glimt fra eldre dager 
 
 

 

TW-nytt – logens interne avis. 
 
Jeg er av bror redaktør Simen blitt 
anmodet om å komme med et 
innlegg om et tema fra logens litt 
eldre historie.  
 
Dette er en oppgave jeg gjerne påtar 
meg, spesielt etter at jeg er passert 
80 år og har et medlemskap i 
Ordenen som snart nærmer seg 60 
år. Da er det en glede å kunne tenke 
tilbake på store hendelser i logen, og 
de mulige temavalgene er mange. 

 
Etter en del funderinger over hvilket emne jeg skulle velge, så falt valget på 
vår egen avis, nemlig TW-nytt. 
 
I mai 1969 tok Eksovermestrene Per Ramsten 
og Arne Gjerberg initiativet til å utgi et eget 
husorgan for logen. Disse to preget vår loge i 
flere tiår, og jeg hadde den glede å samarbeide 
med dem på forskjellige områder. Dessverre er 
det vel ikke så mange av logens brødre som 
husker dem, men under deres embedsperioder 
var medlemstallet høyt og møtene meget godt 
besøkt. Jeg drister meg til å kalle det logens 
gullalder, vi hadde til og med søkere på 
venteliste. Dog må man selvfølgelig ta i 
betraktning de aktiviteter som da ble tilbudt og 
hva som finnes i dag. 

Illustrasjon: TW Nytt september 1982. 
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 De første nummeret kom ut høsten 1969 og besto av A4 sider som ble 
stiftet sammen i øverste venstre hjørne. Hvordan navnet «TW-nytt» oppsto 
er vanskelig å si, men ved nærmere ettertanke kan vi vel si at navnet var 
meget kreativt. 
 
I mange år sto de to initiativtakerne som redaktører, og bladet utkom 
uregelmessig og med varierende sideantall. Hensikten med bladet var bl.a. 
at de brødrene som av ulike grunner ikke hadde anledning til å møte 
regelmessig, skulle få en oppdatering på hva som foregikk i egen loge. Dette 
er vel et mål også senere redaktører har valg å følge. 
 
Trolig har de to første redaktørene også satt seg som mål å få utgitt ett vår- 
og ett høstnummer, men også den gang var det vanskelig å få innlegg fra 
brødrene. 
 
Bladets logo har vært smeden med ambolten og de tre kjedeledd, samt 
logens valgspråk – Conservare – Illuminare – Inspirare, og jeg mener å 
huske at det var Arne Gjerberg som hadde ideen til dette valgspråk.  
Jeg husker spesielt en klubbaften, hvor sokneprest Asle Enger i Frogner 
Kirke holdt et foredrag, og i den forbindelse bemerket at valgspråket var 
meget godt. Han utdypet sågar nærmere den religiøse forståelse av disse 
tre ord, nemlig «bevare, opplyse og inspirere». 
 
I perioden 1989 til 1991 var bror Jan Willy Eriksen et sentralt medlem av 
redaksjonen, og han tok initiativet til den omlegging som skjedde ved at 
utgavene gikk over fra sammenstiftede A4 ark til dagens format. Han var 
også i flere år redaktør og ansvarlig utgiver. Ved 
at han i sitt daglige virke var utgiver av Nordisk 
Kriminalkrønike, hadde han også tilgang til 
trykkemuligheter som gjorde at bladet fikk et 
layout helt forskjellig fra de første årgangene.  

 
Etter at bror Jan Willy ga seg som redaktør, var 
bror Egil Nord en drivende kraft i 
redaksjonsarbeidet med bror Hans Petter 
Dulsrud som layoutsjef og datakonsulent.  
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Senere har forskjellige ivrige brødre, mer eller 
mindre frivillig, påtatt seg arbeidet med utgivelsen av 
avisen. Det vil føre for langt å nevne alle disse, men 
ingen er glemt, og det er bare er å gå inn i tidligere 
utgaver av TW-nytt for å finne navnene. Dog vil jeg 
spesielt nevne bror Thomas Teichmann som de siste 
10 årene ført bladet fram til det det er i dag.  Det å få 
trykket TW-nytt i farger har vært en milepæl. Jeg har 
selv sittet i redaksjonsstaben under hans ledelse, og 
vet hvilket arbeid han har nedlagt for å få utgitt 
bladet til fastsatte tider og med godt innhold.  

 
Avisen har jo høstet ære for både innhold og layout blant Oslo logene og 
Storlogen, hvilket vår loge har all grunn til å være stolt av. 
Brødrenes bidrag etter starten av TW-nytt var ofte preget av synspunkter 
på de endringer og den utvikling som fant og fortsatt finner sted i vår 
Orden, der blant annet ekspansjon og større synlighet utad av det arbeidet 
vi gjør, er sentrale elementer. Jeg vet at innleggende i TW-nytt leses med 
stor interesse av Storlogens embedsmenn, Oslo-logene samt våre 
vennskapsloger både innenlands og utenlands. Muligens kan brødrenes 
synspunkter påvirke utviklingen av Ordenen via saklige innlegg i TW-nytt. 
Det er i alle fall lov til å håpe og drømme. 
 
Avslutningsvis vil jeg påpeke at det er av viktighet for logens fremtid og 
utvikling at det finnes ildsjeler blant oss, som er villig til å bruke både tid og 
arbeid på å skaffe stoff til TW-nytt, samt sørge for at bladet blir utgitt 
regelmessig. Derfor er det med stor glede jeg ser at bror Simen har startet 
på denne vegen med stor iver og glød, og det er all grunn til ønske han lykke 
til i fremtiden, som viderefører av det store arbeid våre nestorer startet i 
1969.  

  

MBH Arnfin Evjen 
     

 
 
  

«Conservare – Illuminare – Inspirare» 
«Bevare – Belyse – Inspirere» 
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Humorsiden 
 
 

  

Lovlig gjengitt med tillatelse fra Latterdøren.no 

Bildet av det klassiske "Eplet og Slangen-temaet" 

som Redaktøren ønsket å bruke var opphavsrettslig 

beskyttet mot uautorisert bruk. Derfor må leserne 

nøye seg med et bilde av et eple og en hamburger...... 
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Et spennende (Broder)måltid 
 

 

Her er oppskriften utfordringen – og egnet drikke er oppgaven. 
 
Vi har Brødre i vår krets som besitter store kunnskaper om god drikke til 
god mat. Bror Svein Terje Hermansen kan mye om rødvin fra Frankrike og 
Bror Arne Olsen er en svært så habil øl-brygger. TW-Nytt har gitt dem en 
utfordring: Her er redaktørens drøm om en middag med gode Brødre – men 
hva heller vi glasset?  
 
  
Vi starter med oppskriften: 
 
Sommerhalvåret tilbringer Bror redaktør og husets herskerinne på hytta 
høyt til fjells i Hallingdal. Standarden er noe enklere enn i huset vårt i Oslo, 
og utegrillen er derfor svært hyppig i bruk når det skal kokkeleres en smule 
middagsmat. En grillrett som vi ofte lager er kylling og grønnsaker. Her er et 
lite tips fra oss. 
 
Kyllinglår marineres natten over med olivenolje og krydder som du liker. 
Skjær noen snitt i lårene og grill dem gylne og møre. La lårene hvile over 
svak varme. Så deler du en hjertesalat i to, drypper over litt olivenolje, 
sitronsaft, salt og pepper. Grilles kort over sterk varme. Ta gjerne også med 
grønne asparges som får litt olje, salt og pepper før de møter grillen. Og, 
kanskje noen tomater? Serveres med potetsalat eller bakte poteter, tzatziki 
eller en rømmedressing. Godt brød og smør blir aldri feil tilbehør. 
Velbekomme, Brødre. 
 
PS. Denne retten fungerer like bra om du velger en svinefilet eller annet lyst 
kjøtt også. 
 
Hva er passende drikke til denne retten? 
(Og, selv om jeg nå spør etter forslag på øl og vin, så ikke glem at vann eller 
annen alkoholfri drikke selvsagt kan helles i glasset).  
Red. Simen. 
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VIN TIL KYLLING OG SOMMERMAT. 

Br. Svein Terje Hermansen. 

 

Vi har i denne spalten hatt en tendens til 
å anbefale nokså kostbare viner til 
oppskriftene som bror redaktør har 
presentert. Denne lille ubalansen har vi 
tenkt å rette opp når vi skal anbefale vin 
til kylling, servert på hytta en varm 
sommerdag.  
 
Utgangspunktet er at lyst kjøtt, som 
kylling, trives best sammen med en 
nokså LETT vin. Og da kan man gjerne 
velge en rimelig rødvin, som kanskje ikke 
er fatlagret og som ikke har for mye 
tanniner eller garvesyre.  
 

Så da kan vi begynne med å nevne noen 
viner som IKKE er helt harmoniske til bror redaktørs utmerkede kylling. Man 
bør nok klart styre unna tunge spanske viner, og man bør definitivt unngå å 
kjøpe en kraftig Chateau Mouton Rotschild fra Bordeaux! (Vi kan jo nevne, 
som en digresjon, at det velassorterte vinmonopolet på Skøyen har en 6 – 
seks – liters flaske av nevnte vin, av god årgang, til salgs for kr 66 000, i fall 
man skulle vinne i Lotto….) Og så er heller ikke en kraftig Amarone della 
Valpolicella fra Veneto i nordøst Italia, og med alkoholinnhold på opp mot 
16%, å anbefale….. 
 
Men la oss holde oss litt i det sistnevnte området av Italia. Mange anbefaler 
en ordinær Valpolicella-vin til nettopp kylling. Dette er lette og gode viner 
som heller ikke er særlig kostbare. Og mens vi er i Italia, bør vi også nevne 
området Puglia i det sørøstre Italia. Her lages rimelig og god vin som også 
burde gå bra til kylling. Den vanligste druesorten her er Primitivo, som er en 
gammel drue fra Kroatia. Og så nevner noen også distriktet Toscana som en 
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mulighet til kylling. Her har undertegnende en favoritt for tiden, nemlig 
Casa Cavallo 2016, til snaut 200 kroner. Et veldig godt kjøp på 
Vinmonopolet, og en brukbar ledsager til sommer-kyllingen.  
 
Men vi kan ikke helt avslutte denne lille epistel uten å vende tilbake til 
Frankrike. Vi har i tidligere innlegg nevnt at det faktisk ER lovlig å drikke 
hvitvin til lyst kjøtt. Dyre viner fra Mersault i Burgund skal vi hoppe over 
denne gangen, men hva med å prøve noe litt utradisjonelt, som for 
eksempel hvitvin fra Alsace? Også her finner man god vin til akseptabel pris. 
Og hvis man vil ha en litt mer uakseptabelt priset vin til kyllingen, kan man 
jo vende tilbake til rødvin og Burgund. Også vin herfra kan gå bra til kylling. 
Men ofte passer gode rødviner fra Burgund dårlig sammen med 
lommeboken… 
 
Når man skal anbefale ulike typer vin til forskjellige typer mat, er det veldig 
viktig å ta hensyn til individuelle preferanser. Hvis man er veldig glad i en 
gitt type vin, vil nok denne smake brukbart til det meste. Men de aller fleste 
vil allikevel heller ha portvin enn rødvin til en søt dessert, og hvitt til fisk og 
skalldyr, og rødt til kjøtt, er jo tross alt en hovedregel. Og undertegnende 
drikker GJERNE en flaske Chateau Mouton Rotschild årgang 2015 til det 
aller meste av mat. Og husk til slutt: Champagne passer til ALT! 
 
Velbekomme og god sommer fra Svein Terje H 
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Øl til god mat.  
 
Br. Arne Andreas Olsen. 
 

 
Det er mange øl-typer som kan passe til 
grillet kylling, alt er avhengig av hvilke 
smaker som skal fremheves. Er kyllingen lett 
krydret kan en lys og frisk øl være et godt 
valg. Pilsner, lys ale eller et hveteøl er et valg 
som passer fint til kyllingens smaker uten å 
dominere.  
 
Til en godt krydret kylling kan et mørkere øl 
som en Brown ale eller Amber ale gi en fin 
kontrast og bidra til en mer harmonisk 
kombinasjon. 
 

 
På sidene til A/S Vinmonopolet har jeg funnet frem noen øl typer som jeg 
mener bør passe: 
 
Nøgne Ø, 4885 Blanc. 

 
Kinn Kveldsbris.  
 
Aass Premium Pilsner. 
 
Oslo Brewing, Oslove Passion Fruit Blond. 
 
Det er viktig å merke seg at smakspreferansene varierer, og det kan være 
en fordel å eksperimentere og å prøve forskjellige øltyper for å finne den 
riktige kombinasjonen. 
 
MBH 
Br. Arne Andreas Olsen.  
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Oppskrift fra Thomas 
 
 

Grillet Sommermakrell med rosmarin og sitron/lime 

 

Dette trenger du til 4 personer:  

4 små makrell, 2 sitroner, 1-2 kvister rosmarin, salt og pepper, Rømme,            
4 bakepoteter, hakket gressløk, Olivenolje, hvitløk og chili-pulver.           

Slik gjør du: 

1. Rens og vask fisken. 
2. Skjær pene snitt i makrellskinnet på begge sider. 
3. Salte og pepre godt og fyll buken med skiver av sitron og finhakket rosmarin. 
4. Fest fisken med grillpinner (husk å legge dem i vann en god stund i forveien). 

Du kan også surre fisken med hyssing. 
5. Gni inn fisken med olivenolje, hvitløk og Chili. Grill makrellene på høy varme 

på begge sider til fisken har fått en fin og gyllen stekeskorpe. La makrellene 
grille ferdig på indirekte varme. Server med bakt potet og en god salat. 

Velbekomme. MBH Bror Thomas Teichmann. 
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Leserbrev fra Brødrene 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Br. Eks OM Knut Borgen. 
 

Vi flytter til nye lokaler. 
 
Ved utgangen av juni skal alle Oslo Logene ha tømt sine skap, pakket ned 
det vi har av utstyr, som drakter til spill, antipendier o.l., samt tømt våre 
skuffer og skap.  Det er kun noen få ting vi skal ha med oss til de nye 
midlertidige logelokalene i Ruseløkkveien 14.                      
 
Som tidligere orientert, skal Stor Sire innvie de nye logesalene i slutten av 
august og vi brødre skal ha våre første møter fra høsten av, på det nye 
stedet. 
   
Storlogen skal ha sine midlertidige lokaler i Lille Grensen i ombygnings 
perioden.    
                  
Alt dette går helt sikkert bra, men det aller viktigste er at alle brødrene 
møter opp til høsten og hjelper det nye embedskollegiet med å gjøre våre 
møter hyggelige og meningsfylte som vanlig, i disse 2 ½ årene, før vi igjen 
kommer tilbake i Stortingsgaten 28.   

Gode Brødre. 

 

Denne spalten er TW-Nytt sin nysatsning. Her er ordet fritt 

for alle. Tema velger du selv. Redaksjonen stiller kun krav om 

at innholdet skal være relevant å dele med de andre Brødrene. 

Innsender er selv ansvarlig for innholdet i leserbrevene.  

Håper at dette inspirerer Brødrene til å ta pennen fatt.  

 

MBH Redaktør Simen. 
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På siste generalforsamling ble det vedtatt at selskapet A/S Stortingsgaten 
28 skal endre navn til Odd Fellow Gården Oslo A/S. Av praktiske årsaker vil 
navneendringen ikke finne sted, før vi er tilbake til våre nyoppussede 
lokaler.   
 
Erfaringene fra Covid-tiden, hvor vi ikke kunne ha fysiske logemøter, viser at 
flere brødre i mange loger ble borte, uvisst av hvilken grunn. Derfor er det 
viktig at vi alle bidrar til at fremmøtene i loge 22  Thomas Wildey ikke faller 
ytterligere. 
 
I Stortingsgaten 28 har de så smått begynt å rive taket i de øverste etasjene. 
Selve startskuddet for ombyggingen starter etter all sannsynlighet opp for 
fullt i oktober.  Etter ombygning kommer vi tilbake til nye lokaler hvor, slik 
jeg har forstått det, alt inventar blir nytt.   
 
I mellomtiden er det viktig at du kommer på våre logemøter i Ruseløkkveien 
14. 
 
Vi regner med å se deg til høsten – vel møtt! 
 
KB 
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Br. Eks OM Erling Nordsjø. 
 
 
Hva kan et vennskapslogemøte føre til? 
 
15.5. tok br. Overmester Simen Levinsky kontakt med meg for å høre om 
jeg kunne skrive en liten artikkel i TW-nytt. 
 
Kristin og jeg var da akkurat i ferd med å pakke kofferten for å reise til 
Danmark 18.5. Her skulle vi feire fødselsdag sammen med gode logevenner, 
Susanne Daugaard og Søren Larsen. 
 
En liten historie om hvorfor denne turen i hele tatt kom i stand, kunne 
kanskje være en passende ramme om en liten artikkel. 
 
Det hele begynte i mai 2001. 
Vår loge var da invitert til et vennskapslogemøte hos loge nr. 37 Thomas 
Wildey i Fredericia, og logene skulle møtes for 52. gang! 
Ved lørdagens festmiddag hadde jeg som påtroppende Overmester Sørens 
kone Susanne sittende ved min venstre side. Søren var da Overmester i loge 
nr. 37. 
 
Mye god mat og godt drikke. Dette kan danskene. 
Og så de gode samtaler! 
 
På ett eller annet tidspunkt under middagen spurte jeg Susanne om ikke 
hun og Søren hadde lyst til å komme på vinterferie til Norge. 
«Det kan vi godt tænke oss!» svarte hun umiddelbart uten å spørre sin 
mann. 
 
Den påfølgende vinterferie kom de, og har kommet til Norge hver eneste 
vinter på nær en «corona-vinter». 
 
Det Søren glemte å fortelle denne første gangen, var at det var 1 km å gå på 
ski for å komme til hytta!  
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Om Unnlatelsen av denne viktige 
opplysning var bevisst eller bare en 
forglemmelse, kjenner jeg ikke til. 
Da Susanne steg ut av bilen med sin 
beauty bag kl. 22:00 om kvelden, med    
-15 0C og sterk nordavind, og spurte: 
«Hvor er hytten hen»? hadde vi et 
forklaringsproblem! Her var det bare å 
skifte i bilen og finne fram skiutstyret. 
Heldigvis hadde vi denne kvelden Vår 
Herre på vår side. På turen innover til 
hytta hadde vi et nordlys som vi nesten 
ikke har sett maken til senere.  
 
Denne ugjestmilde mottagelse, skremte tydeligvis ikke danskene fra å 
gjenta suksessen. 
 
De har besøkt oss hver vinterferie etterpå. De har besøkt oss to ganger i vår 
hytte i Ballangen, og vi har reist sammen en gang til Island. 
På en av turene til Nord-Norge besøkte vi br. Roar Breivik på Skrova utenfor 
Svolvær. Her tok han oss med på fisketur med sin hvalfangerbåt Moholmen. 
Og det var ikke akkurat småtorsk vi fanget. 
 
Tilbake til Skrova stekte Roar hvalbiff om bord i båten. Bare lækkert! 
Et eksempel på det gode vennskap fikk vi på hjemveien fra Skrova til hytta i 
Ballangen. 
 
Vi bomma på ferga over Tysfjorden og måtte overnatte i bilen på fergekaia. 
Fire voksne og to hunder i en bil. 
Og vi er fortsatt gode venner! 
 
Noe av fisken fra Skrova ble til salta torsk og uforglemmelige fiskekaker. 
Fisk kan ikke smake bedre. 
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Roar steker hvalbiff om bord i 

Moholmen 

 

Søren og jeg steker fiskekaker 

 
 
Selvsagt har vi opptil flere ganger om året besøkt Susanne og Søren i deres 
«skovhytte» i Nordjylland. Vi er nærmest blitt en del av deres familie. 
Vi har gått på tur, jaktet rådyr, bygget jakttårn. Jeg vet ikke hva. Reist rundt 
og sett mange flotte steder. Thise Mejeri med Danmarks beste oster ligger 
ikke så langt unna. Det må dere bare besøke når dere kommer en tur til 
Danmark. 
 
Søren ble til og med så imponert over vår laftede hytte på fjellet, at han 
ville lære og lafte og lafte sin egen gapahuk.  
 
Neste gang vi kom til Danmark tok jeg med to biler (store økser), meddrag 
og meddragshøvel, og ga han noen timer voksenundervisning. Nå står 
gapahuken der i Sørens skog, flittig brukt av barn og barnebarn. 
 
Med litt vemod reiste vi hjem i går, men avtalte at vi sees en gang midt i 
oktober. (Rådyrjakt) 
 
Her kan dere altså se hva et vennskapslogemøte kan medføre. 
Noe til ettertanke? 
 
Oslo/Lillehammer 25. mai 2023 
MBH Erling 
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Runde fødselsdager 

 
 
 

2023: 
 
 
 
 
85 år:         Arvid Soelberg                                22.01.1938 
 
 
80 år: Arnfin Evjen            04.03.1943 
                    Jan-Fredrik Kvern                          22.08.1943 
                    Oddbjørn Rød                                25.10.1943 
                     
 
75 år: Kjell Arne Bjerkland            09.02.1948 

 
 
70 år:         Bjørn Jahr              16.05.1953 
                   Rolf Arild Ergo                                  16.10.1953 
 
 
50 år:         Henrik Norland 11.01.1973 
 

 

 

Vi gratulerer 

jubilantene  
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Møteprogram 2023 
for Loge nr. 22 Thomas Wildey 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
HØSTEN 2023 SKAL VI FLYTTE INN I MIDLERTIDIGE LOKALER. DETTE VIL 
MEDFØRE STORE ENDRINGER I MØTEPROGRAMMET. INNTIL VIDERE BLIR 
DERFOR IKKE MØTEPLANEN TRYKKET I TW-NYTT. 
 
DET HENVISES TIL VÅR LOGES HJEMMESIDE ELLER APPEN SPOND DER 
MØTENE HELE TIDEN ER LØPENDE OPPDATERT. 
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Thomas Wildey 
Ordenens første organisator og leder 

1782 – 1861 
 

“What Can I Do For You” 

Returadresse: Loge nr. 22 Thomas Wildey 
  Stortingsgt. 28 
  0161 Oslo 


